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Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSbq w imieniu mieszkaic6w

Zawiila o wyposaZenie Zespolu Szk6l nr 8 w szafki indywidualne dla uczni6w

tej plac6wki. Szkola posiada miejsce na zamontowanie szafek.

Jest to znakomity pomysl, tym bardziej, 2elekarze i fizjoterapeuci

alarmuj4 o problemach z wadami postawy miodego pokolenia Polak6w

z powodu przeci42onych plecak6w.

ProSba aby rozwaty(, i rozeznac mo2liwo5i zamontowania szafek

w innych plac6wkach szkolnych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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